
Hej 

 

 

 Jag begär att det under höstmötet 2021 tas upp ett ärende till beslut. 

 

 Ärende: 

 Styrelseprotokollen ska delges klubbmedlemmarna inom en vecka från att 

styrelsemöte hållits. Delgivandet ska ske genom mejlutskick till alla medlemmar 

med protokollet bifogat. 

 

 Klubben har allt att vinna på god kommunikation, transparens och 

inkluderande sätt. 

 

 

 Mariehamn 20.09.2021, Erica Sundblom 


